
ONTVANGEN VRAGEN FINANCIËN VOORJAARSCONGRES 7 MEI 2025 

HERONS – Ronald van Langen (Penningmeester) 

Met veel belangstelling heb ik de financiële stukken van de KNBSB gelezen. 

Ik heb gezien dat de opmerkingen omtrent de jaarrekening van voorgaand jaar zijn verwerkt, waarvoor dank. 

 

Hierbij mijn observaties bij de gepubliceerde stukken. 

 

1 De toelichting op de realisatie zou nog nadrukkelijker kunnen verwijzen naar de toelichting op de 

jaarrekening pag 29-31. 

in die toelichting zijn al de wijzigingen tn opzichte van de begroting cijfermatig uitgewerkt. 

De toelichting op de realisatie kan dan in aanvulling (in plaats van slecht dit tekstueel te beschrijven) ingaan 

op het waarom en/of nadere context te geven 

 

nu staat er bijvoorbeeld in de toelichting op de realisatie: 
De algemene inkomsten zijn 8,3K lager dan begroot. Dit wordt mede veroorzaakt door lagere inkomsten op kaderopleidingen (-28,9K), 

maar weer gecompenseerd door de contributies die 13,6K hoger zijn dan begroot en mede door de hogere opbrengst voor boetes 

(7,3K) dan begroot.  

Maar dat is reeds af te leiden uit: 

Inkomsten KNBSB Begroting € 1.177.750 

Contributies € 13.584 

Omslag officials -€ 5.681 

Boetes € 7.330 

Eigen Bijdragen € 5.186 

Inschrijfgeld kaderopleidingen -€ 28.881 

Diversen klein plus en min € 127 

Realisatie € 1.169.415 

 

Door nadere context te geven op de grootste stijgers /dalers en effect op de exploitatie wordt deze toelichting 

informatiever 

(ter illustratie: minder inschrijfgeld kader wordt ook ‘ gecompenseerd’ door minder kosten aan 

kaderopleidingen; maar is ook een signaal dat geven opleidingen meer aandacht nodig hebben) 

 

2 Vermeld is: 

'De inkomsten op het project Koninkrijk initiatieven is 34,2K hoger dan begroot. Dit bedrag is afkomstig van 

een gereserveerd bedrag op de balans, waarvan wij t/m 2026 gebruik van kunnen maken.’ 

Welke reserve op de balans betreft/betrof dit. En als dit al op de balans was gereserveerd, waarom was dit 

dan niet in de begroting opgenomen? 

 

3 sponsoring 

de bijdragen voor sponsoring voor verenigingssport is per saldo 17K lager uitgevallen; maar dit betreft 15K 

plus voor BB5 en 32K min in met name sponsoring target; ook de sponsoring honkbal en softbal is lager dan 

begroot. 

Vraag die dan opkomt is of de sponsoring voor 2025 nog steeds on target is, of dat hierbij nog financiele 

risico’s worden gelopen. 

 

4 NTTO softbal; 

wat betreft bijdrage bonaire (50K minder opbrengsten; maar ook 50K minder uitgaven Trainings- en 

wedstrijdprogramma Senioren) 

 

 



5 kantoorkosten 

44K is al uitgegeven voor implementatie FOYS; wat zijn de begrote kosten voor 2025; en zijn deze ook al 

zodanig in de begroting van 2025 opgenomen. 

Een extra uitgave van 44K zou mogelijk ook een reden geweest kunnen zijn om de bestemmingsreserve ad 

15K aan te spreken. Wat zijn de overwegingen geweest om dat niet te doen? 

 

6  kosten voor trainings- en wedstrijdprogramma senioren honkbal 

vermeld is: ‘Zie hiervoor ook de opmerking hierboven bij inkomsten.’ 

Maar daaruit blijkt nog niet waarom bijdrage premier 12 107K hoger is; bijdrage kingdom series 96K hoger is; 

en daarentegen premier 12 248K meer kost; kingdom series 3K minder kost en samurai series 83K minder 

kost.  

 


